

# Announcement



<b>Minimising Physical Presence in Jafza</b>	<b>الإقلال من التواجد في جافزا</b>
Dear Valued Customer,	<b>عملاؤنا الكرام،</b>
In line with the extension of the National Disinfection Programme that aims to limit the spread of Coronavirus and safeguard the health of our community, all Jafza companies are requested to implement a work-from-home scheme for their employees serving in Administrative and Non-operational areas.	في إطار تمديد فترة "برنامج التعقيم الوطني" للحد من انتشار فيروس كورونا المستجد (كوفيد-19)، بما يضمن صحة وسلامة المجتمع، يرجى من جميع الشركات العاملة في جافزا حث جميع الموظفين العاملين في المناصب الإدارية غير التشغيلية على العمل من المنزل.
As long as the sterilisation programme runs for 24 hours a day, visitors and guests (individuals who are not participating in a company's daily operations) will not be allowed in the Free Zone, and all customers are advised to either conduct their meetings virtually or postpone them to ensure there is a minimum physical presence in the offices.	وطوال فترة سريان "برنامج التعقيم الوطني" التي تمتد على مدار 24 ساعة، يرجى العلم بأنه لن يُسمح لأي زوار أو ضيوف (الأفراد الذين لا علاقة لهم بالأعمال التشغيلية اليومية للشركة) بدخول المنطقة الحرة. كما يرجى من جميع العملاء إجراء اجتماعاتهم عبر الإنترنت أو إرجائها، مع اتخاذ جميع ما يلزم للتقليل من التواجد في المكاتب.

<p>All Dubai residents working in vital sectors permitted to carry out their activities during the National Disinfection Programme can apply for a Movement Permit by visiting <a href="http://www.dxbpermit.gov.ae">www.dxbpermit.gov.ae</a> and reach out to 800PERMIT (800 737648) for information related to it.</p>	<p>وعلى جميع المقيمين في دبي، ممن يعملون في القطاعات الحيوية والمصرح لهم بممارسة العمل خلال فترة سريان برنامج التعقيم الوطني، التقدم بطلب للحصول على تصريح بالتحرك من خلال زيارة الموقع الإلكتروني <a href="http://www.dxbpermit.gov.ae">www.dxbpermit.gov.ae</a> وللمزيد من المعلومات بهذا الشأن، يرجى التواصل على الرقم 800PERMIT (800 737648).</p>
<p>As your Free Zone of choice, we are making all efforts to sustain our safe and healthy business environment for your operations to run seamlessly.</p>	<p>وفي ظل تلك الإجراءات، فإننا نلقت عنايتكم إلى أننا في المنطقة الحرة نبذل كافة الجهود اللازمة لضمان توفير بيئة عمل صحية وآمنة، بما يضمن تسهيل ممارسة الأعمال وتيسير حركة التجارة.</p>
<p>We thank you for your continued support and cooperation.</p>	<p>نشكر لكم دعمكم الدائم والمستمر.</p>
<p>For any clarification or information, please contact Jafza Call Centre at 800-Jafza (800-52392)</p>	<p>للمزيد من التفاصيل، يرجى التواصل مع مركز الاتصال في جافزا على 800-Jafza (800-52392)</p>
<p><b>Jebel Ali Free Zone</b></p>	<p><b>المنطقة الحرة لجبل علي</b></p>